
Zpráva o činnosti Komise pro sport a tělovýchovu Rady města 
Humpolce za rok 2024 

 

Složení Komise pro sport a tělovýchovu: 

• Předseda: Mgr. Václav Alenka 

• Členové: Ing. Imrich Brdečka, Pavel Burda, Roman David, Ing. Ondřej Dygrýn, Ing. Josef 
Kameš, Ondřej Kubů, Mgr. Alena Kukrechtová, Ladislav Peterka, Bc. Anna Příhodová, Mgr. 
Pavel Hrala 

Komise pro sport a tělovýchovu se v roce 2024 sešla celkem pětkrát, a to ve dnech 26. 2., 8. 4.,  
10. 6., 2. 9. a 14. 10. 2024. 
Do komise pro sport a tělovýchovu jsme přivítali nového člena, pana Mgr. Pavla Hralu. 

 

Hlavní témata komise pro rok 2024: 

1. Vyhodnocení sportovního benchmarkingu 
2. Aktualizace sportovních a dětských hřišť na celém území města Humpolec 
3. Návrhy na obsahové změny dotačního titulu pro sport na rok 2025 
4. Revize hodnocení sportovních dotací 
5. Seznámení s novým podáním žádostí o sportovní dotace prostřednictvím systému Vera 
6. Hodnocení návrhu změny smluvních vztahů mezi sportovními spolky a městskými 

sportovišti v oblasti nájmů a výpůjček 

 
Zhodnocení činnosti komise: 

V loňském roce se komise zaměřila na neaktualizovaná dětská a sportovní hřiště na území našeho 
města a na úpravu dotačního titulu v oblasti sportu. Oceňuji, že byla sestavena speciální skupina 
pro úpravu smluvních vztahů mezi sportovními spolky a městskými sportovišti, stejně jako pro 
změnu dotačního titulu v oblasti sportu, kterých jsem mohl být přítomen. 

Bohužel, aktualizace sportovních a dětských hřišť se nám nepodařilo dokončit. Někteří členové 
komise nebyli schopni osobně zkontrolovat a popsat přidělená sportoviště. Cílem této aktivity bylo 
zhodnotit stav všech sportovních a dětských hřišť, vypracovat doporučení a sestavit plán 
budoucích oprav, včetně návrhů na uspořádání a vybavení. V našem městě jsou také místa, kde 
historicky existovala sportovní hřiště, která již nyní neplní svou funkci. Tento bod zůstává 
nedokončený, a to i přes opakované urgence členům komise. 

Naopak v oblasti změn dotačních titulů a revize hodnocení sportovních dotací jsme měli 
dostatečný prostor pro návrhy a doporučení. Některé z nich byly zapracovány, jiné byly částečně 
upraveny. 

V oblasti hodnocení sportovních dotací a obsahových změn dotačního titulu bych chtěl poděkovat 
paní Ing. Nikole Soukupové za její profesionální přístup. 
Rád bych také poděkoval za dobrou spolupráci a pomoc paní Xenii Zemanové. 

 

 

Datum: 8. 1. 2025       Vypracoval: Mgr. Václav Alenka 


